
Podávám žádost z pozice zastupitele přes zákon č. 106/1999 sb.

Dobrý den,

jelikož mi starosta na dotazy zastupitele neodpovídá, nebo odpovídá, jen
když je zrovna "náhodou" v práci (dle úředníků tam vůbec nebývá), požaduji
odpověď od kohokoliv, kdo situaci prověří, nemusí to být ani starosta,
který je v této záležitosti dost možná ve střetu zájmu.

https://trello.com/c/uFOJeozB

Jak to prosím vypadá se záměr stavby "Inřrastruktura pro 8 RD", ulice Na
Farském — Ostrava:

— Bylo již předloženo statické posouzení propustku na ul. Na Farském přes
vodní tok Ščučí? Pokud ano, prosím o zaslání.

- Jaké jsou nové informace v této kauze? Předložila společnost Tefco od
18.11. 2919 nějaké nové podklady k předmětné stavbě? Pokud ano, prosím o
zaslání.

- Eviduje úřad žádost starosty o povolení výstavby rodinného domu v této
lokalitě a je tedy ve střetu zájmu starosta v rozhodování u daného záměru i
z jiného důvodu, než že je jednatelem společnosti člen místní ODS?
- Má dodat společnost Tefco ještě nějaké jiné podklady pro rozhodnutí o
předmětné stavbě?

- Zaznamenal ÚMOb Hrabová nějaký posun v oblasti povoleni zásahu do
ochranné zeleně, do které má zasáhnout komunikace k budoucí výstavbě?

Děkuji za odpověd.

S pozdravem,_
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